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WIJKRAAD ZANDBERG OOST 

VERSLAG 21 oktober 2015 

Aanwezig: Louis Magilse, Leo Verburg (verslag), Piet Brosens, Ard Coenraads, Sean-Michael Franssen, 

Jacqueline Kusters, Erna van Olphen, Hans Snijders.  

Afwezig:,  Kim Taks, Loek Oerlemans (politie), Marie-Louise de Vreede 

Gast: Patrick Taal. (bewoner Weth. Romboutsstraat) 

 

1. Opening en mededelingen: L. Magilse opent de vergadering. L. Magilse geeft aan te willen 

stoppen als voorzitter van de wijkraad. (zie punt 11: rondvraag) 

  

2. Vaststellen agenda:  

punt 4: De aanvraag subsidie 2016 is ontvangen bij de gemeente. 

Een nieuw onderwerp voor op de agenda: De wijkapp. 

 

3. Verslag 9 september 

Verslag: goedgekeurd 

4. Patrick Taal pleit voor het instellen van een wijkapp en dit d.m.v. borden in de straat/wijk 

zichtbaar te maken. De wijkapp kan gebruikt worden als middel om de kans op inbraken te 

verminderen en tevens de sociale cohesie in de buurt te verhogen. In de wijken waar 

wijkapp-groepen operationeel zijn is er een daling van het aantal inbraken geconstateerd. 

Het idee wordt door de wijkraad positief ontvangen. De wijkraad heeft geen ervaring met het 

opzetten/inrichten van een wijkapp. Voorstel is om in een gedeelte van de Weth. Rombouts- 

straat (Koninginnestraat- Hyacintplein) van start te gaan.  

Actie: P. Taal samen met S. Franssen. 

Daarnaast zal Harry Bus (Wijkmarinier) benaderd worden over structuur, omvang, beheer 

etc. (actie: S. Franssen) 

 

5. Politiezaken 

In de afgelopen periode hebben er fors meer (pogingen tot) inbraken plaats gevonden. Vanaf 

9 september (laatste bijeenkomst wijkraad) hebben er 7 (pogingen tot) inbraken 

 plaats gevonden. 

H. Bus van de gemeente is gevraagd een analyse van de inbraken te maken en een advies uit 

te brengen om het aantal (pogingen tot) inbraken te doen verminderen. 

L. Oerlemans en K. Tax hebben een artikel voor in het buurtbericht gemaakt, om de 

bewoners te attenderen op de extra risico’s op inbraak tijdens de donkere dagen periode. 

Net als vorig jaar zal er in deze periode in de wijk gesurveilleerd worden door de Scorpions-

groep. 
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6. Ontwikkelingen Posthumusterrein 

Op initiatief van enkele bewoners uit de Ranonkel straat heeft er begin oktober een 

bijeenkomst plaats gevonden in “Cafe Noir”. Uitgenodigd waren de bewoners uit de 

Ranonkelstraat, Zonnebloemstraat en Min. Nelissenstraat. 

De bedoeling van deze bijeenkomst was om te onderzoeken of er voldoende draagkracht is 

bij de direct omwonenden om protest aan te tekenen tegen de bouw van ”een muur van 6 

meter hoog” 

 

7. Oplaadpalen 

G. Rooijmans (gemeente Breda) heeft een mail gestuurd naar aanleiding van een pilot in 

Delft. Daar heeft men proeven gedaan met E-palen met meerdere stopcontacten en 

verlengkabels per E-paal. Daardoor kan er flexibeler met de E-parkeerplaatsen om gegaan 

worden. Er zijn een aantal personen bekend die willen deelnemen aan de werkgroep E- 

palen. H. Snijders neemt contact op met G. Rooijmans om de werkgroep op te zetten. 

 

8. Parkeerproblemen in de wijk 

De “kleine commissie” ,met dit keer als voorzitter H. van Hallen, is voor de tweede keer 

bijeen geweest. Deze vergadering is door de deelnemers vooral benut voor het ventileren 

van eigen meningen. 

Het verslag van deze bijeenkomst is weinig representatief voor wat er die avond gezegd is. 

De gebiedsindeling zoals die door de gemeente bepaald is zou tijdens de volgende 

bijeenkomst ter discussie gesteld moeten worden. 

 

Verkeersproblemen rondom scholen 

Er is een verslag van de schouw naar verkeersproblemen rondom de scholen gemaakt door  

K. Snijers. Hierin stelt hij dat een deel van de problemen op gelost kunnen worden in 

combinatie met de oplossingen van parkeerproblemen in de wijk. De wijkraad vindt dit 

onderwerp separaat bekeken en mogelijk opgelost dient te worden.  

 

9. Ontwikkelingen gebouw Christus Triomfatorkerk 

De koopovereenkomst  is ontbonden. De kopende partij vond dat er te veel roering in de 

buurt was ontstaan na berichten over de mogelijke verkoop. De Maasbach-stichting heeft het 

gebouw weer in gebruik genomen als kerk. Er worden weer gebedsdiensten gehouden.  

 

10. Rondje commissies 

Kunstwerk Baronielaan/Ginnekenweg:  

Het Mondriaan fonds en de Gemeente Breda hebben een bijdrage voor het kunstwerk toe-

gezegd. Eind november weten we of de gezamenlijke toezeggingen voldoende zijn om het 

kunstwerk te realiseren. 

 

Oranjeplein: een begroting wordt gemaakt door een constructeur aan de hand van het 

laatste ontwerp. Weth.  Adank heeft o.a. “Openbare ruimte” in zijn portefeuille. Hij moet het 

plan m.b.t. het Oranjeplein goedkeuren/voorleggen aan de gemeenteraad.   
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Website: onderzocht gaat worden of het mogelijk is om op de website van de wijkraad een 

“afgeschermd gebied” te creëren voor het centraal opslaan van documenten. 

En er wordt gekeken naar een Facebook plugin waarmee nieuwe berichten op de website 

automatisch doorgestuurd worden naar Facebook. Actie L. Verburg  

 

Benedictinessenhof: De “groenploeg” uit de Laan van Mecklenburg willen ook het groen op 

het Benedictinessenhof adopteren. (contact persoon; Jan Breugelmans)  

De afgelopen periode heeft de bouw van de Zandbergschool niet geleid tot overlast voor de 

bewoners van het Benedictenessenhof. 

 

11. Rondvraag  

Birgit Martens (eerstejaars student Bestuurkunde ‘s- Hertogenbosch) heeft de wijkraad 

gevraagd om informatie over de wijk Zandberg Breda Dit i.v.m. met een onderzoek wat zij, 

met een aantal mede studenten,  wil gaan uitvoeren voor het vak sociologie. 

E. van Olphen zal met haar contact opnemen. 

 

L. Magilse geeft aan te willen stoppen met het voorzitterschap van de wijkraad. 

Zijn vraag aan de leden is om na te denken over een opvolger (Intern of buiten de wijkraad) 

 

12. Sluiting: L. Magilse sluit de vergadering. 

 

 

 

 
 

Omschrijving Houder 

2015/01 Spiegel Komeetstraat. Is geplaatst E. van Olphen checkt op aanwezigheid  

2015/13 Stukje over inbraakpreventie voor buurtbericht 
Is gereed. Plaatsen op webside. 

L. Verburg 

   

   

 

 

 

 


